
Beste medebewoners van de Krekelmeent,     (30 oktober 2013) 

Ons vorige bericht ontving u in februari jl.. Wij dachten toen nog in mei rond te 

kunnen zijn. Niettemin vierden we onlangs de tweede verjaardag van onze 

betrokkenheid bij de groenrenovatie van de Krekelmeent. Voor ons niet echt reden 

voor feest. Maar soms gaat het in overleg tussen burgers en gemeente niet anders. 

Zeker niet bij verschil van mening. 

Het gesprek met de gemeente startte in november 2011. Tussentijds (april 2012) 

hebben we het overleg opgeschort omdat we in ambtelijke gesprekken niet verder 

kwamen. Wij hebben u dat toen gemeld. Daarna zijn de gesprekken voortgezet met 

de wethouder zelf (april en november 2012 / april, mei en oktober 2013), waarbij een 

tussentijdse wethouderswisseling mede vertraging opleverde. 

We denken nu, oktober 2013, zover te zijn dat we tot een afronding kunnen komen. 

Afgezet tegen het oorspronkelijke plan is de commissie in overgrote meerderheid redelijk tevreden met de 

resultaten en wijzigingen. Je weet nu eenmaal vooraf dat er compromissen moeten worden gesloten en dat 

gesprekken er ook voor zijn om je wederzijds te laten overtuigen door argumenten. Anderzijds zijn we 

vasthoudend gebleven op essentiële punten. Uiteindelijk kan er dan intern een verschil blijven in taxatie van 

het resultaat en de weg waarlangs die bereikt wordt / is. Vandaar dat de unanimiteit niet helemaal volledig is.  

 

In dit bericht melden wij u de discussiepunten en resultaten in het kort. Uitgebreide informatie vindt u op 

onze website www.krekelmeent.nl. Daar vindt u ook de diverse plattegronden en tekeningen. 

Met deze informatie willen wij verantwoording afleggen voor hetgeen wij in de afgelopen periode namens u 

als bewoners van de Krekelmeent hebben ondernomen en besproken. 

 

Uitgangspunten voor de commissie 

We hebben ons laten leiden door de uitgangspunten die we indertijd aan u hebben voorgelegd. De kern 

daarvan was: het gaat om ónze woonomgeving en om de uitdrukkelijke wens het karakter van de 

Krekelmeent optimaal te behouden 

Daarbij hebben we ons in het overleg met de gemeente gericht op hoofdlijnen voor de hele Krekelmeent, die 

in het vervolg per onderwerp worden genoemd. Waar bewoners in details of in hun specifieke situatie nog 

bedenkingen hebben staat het hen uiteraard vrij om daarover met de gemeente in overleg te gaan. 

 

Inrichting van de Krekelmeent 

Vanaf het begin hebben we ingebracht dat we de hoofdlijnen van de inrichting van onze buurt willen 

behouden. In tegenstelling tot het oorspronkelijke plan is toen al meteen afgesproken de oorspronkelijke 

opzet van de geschakelde parkeerplaatsen en plantsoenen niet te wijzigen. Dát blijft dus zoals het nu is.  

Bovendien hebben we toen meteen aangedrongen op onderhoud van de bestrating – verzakte stoepranden, 

kuilen en lossen stenen en tegels – en deze in samenhang uit te voeren met de groenrenovatie. 
 
Vervolgens waren er twee weerkerende discussiepunten: 

 Geen onnodige vervanging van nog goede bomen, het aantal bomen dat zou moeten verdwijnen 

(kaalslag) en de plek voor vervanging daarvan, alsmede het behoud van bomen in de bestrating, 

 Geen onnodige verwijdering van beplanting, de aard, variëteit en functionaliteit (denk aan afscherming 

van schuttingen ed.) van de nieuwe beplanting en de inbreng van de bewoners daarbij. 

 

Bomen 

In het aanvankelijke plan zouden 49 bomen worden gerooid en elders teruggeplant. Maar ca. 20 stuks niet in 

de verharding, terwijl wij dat juist karakteristiek voor onze buurt vonden. In een deel van de Krekelmeent 

zouden bomen zelfs geheel uit het straatbeeld verdwijnen. We waren het er uiteindelijk wel mee eens dat 

slechte bomen vervangen moeten worden, maar bleven van mening verschillen over het aantal bomen dat 

dit betrof. Onze inschatting hierover was – na ingewonnen advies – anders en we wilden kaalslag in de 

Krekelmeent vermijden. Aanvankelijk zouden bomen met een levensverwachting van 10 jaar of minder 

allemaal gerooid worden. Met de wethouder spraken we af dat criterium te wijzigen in 5 jaar. Zo blijven meer 

bomen behouden. In totaal worden nu slechts 12 (+/-1) bomen vervangen. 

Het uitgangspunt “geen bomen in de bestrating” werd uiteindelijk door de gemeente verlaten. Als bomen in 

de bestrating moeten worden vervangen komen ze in principe op dezelfde plek terug, tenzij bij verwijdering 

blijkt dat op die plek kabels / leidingen liggen. Dan worden ze zoveel mogelijk elders, maar wel in de buurt 

van die plek, teruggeplaatst. 

De boomspiegels van de bomen worden vergroot zodat ze meer groeimogelijkheid hebben.  

http://www.krekelmeent.nl/


Plantsoenen 

Het groen in de meeste plantsoenen is na 35 jaar aan vervanging of een flinke opknapbeurt toe, groot 

onderhoud zogezegd. Het onderhoud in de afgelopen periode liet naar menig oordeel te wensen over. 

Met het oog op toekomstig beperkte financiën wil de gemeente gemakkelijker en efficiënter te onderhouden 

groen. Met name wild groeiend bosplantsoen vraagt echter intensief en dus duur onderhoud. 

Onzerzijds wilden wij zoveel mogelijk van de bestaande struiken en planten behouden. Ondanks dít 

uitgangspunt zag het overgrote deel van de commissie wel het belang ervan in om na 35 jaar de grond in de 

plantsoenen grondig te verbeteren. Hiervoor dienen de meeste planten tóch verwijderd te worden.  

Wél hebben we in de nieuw aan te brengen beplanting inbreng gehad. 

Een aantal commissieleden heeft samen met ambtenaren een rondgang door onze Krekelmeent gemaakt 

om gezamenlijk vast te stellen wat er waar vervangen zou moeten worden en met welke beplanting, in ieder 

geval gevarieerd in soort, robuustheid, kleur en hoogte. Daarbij is rekening gehouden met afscherming van 

schuttingen en erfscheidingen. Nieuwe beplanting krijgt een dusdanige omvang dat er meteen of op korte 

termijn  “volume” ontstaat.  

Een aantal van de bestaande grasveldjes worden heestervakken. Op enkele plekken komen nieuwe 

plantvakken waar nu betonpaaltjes staan. Er komt dus ook groen bij. 

 

Zelfbeheer 

Omdat enkele bewoners dat zelf al doen kwam de vraag op tafel in hoeverre bewoners zelf een plantsoen bij 

hen voor het huis of in de buurt mogen blijven of willen onderhouden. Volgens het groenbeleid wil de 

gemeente zelfbeheer door bewoners stimuleren. Wat ons betreft was de vraag: onder welke voorwaarden. 

De commissie heeft daarvoor een aantal uitnodigende suggesties gedaan. De gemeente heeft die mede 

gebruikt om een aantal condities voor zelfbeheer in de Krekelmeent te formuleren. Daaronder valt ook een 

bijdrage van gemeentewege indien een bewoner zelf de herplant gaat doen. (Zie bijlage) 

In dit voorjaar is bij een aantal bewoners de belangstelling voor zelfbeheer gepeild. 

 

Vraag aan u … 

Nu de door de gemeente vastgestelde voorwaarden voor zelfbeheer echter duidelijk zijn is aan u de 

vraag: bent u alsnog geïnteresseerd om op basis van bijgaande voorwaarden zelf een plantsoenvak 

bij uw woning in beheer te nemen en daarover met de gemeente overleg te hebben om tot afspraken 

te komen? 

Wilt u dit, dan kunt u dit (met vermelding van adres – telefoonnummer – gewenste optie) laten weten via 

onze mail groen@krekelmeent.nl of via een (telefonisch / schriftelijk) berichtje aan een van de leden van de 

bewonerscommissie. U kunt uw voorlopige interesse tot uiterlijk 15 november 2013 melden. 

 

Bestrating en nieuwe parkeervakken 

Leden van de commissie en ambtenaren hebben een gezamenlijke ronde gedaan om de noodzakelijke 

verbetering van de bestrating door te nemen. Van gemeentewege is nu toegezegd groot onderhoud aan de 

Krekelmeent te verrichten en dat in afstemming met de groenrenovatie te laten verlopen. Bovendien wordt 

daarbij ook zoveel mogelijk rekening gehouden met eventueel aan te leggen glasvezel in de Meent. 

Tegelijk is ook bekeken of er nog enkele nieuwe parkeerplaatsen kunnen worden gecreëerd. Dat zal 

ongeveer 10 plaatsen opleveren. In principe zijn we daarmee akkoord al moet er over de ligging en exacte 

plaatsing  nog overlegd worden. 

 

Vervolg 

Na deze berichtgeving aan u en het nog gezamenlijk met de gemeente afhandelen van enkele details, zal de 

gemeente een bijeenkomst beleggen om het nieuwe plan te presenteren. Daarna worden de procedures 

ingezet om de plannen vanaf volgend voorjaar te realiseren. U hoort dus binnen afzienbare tijd nader. 

Wel al zullen op korte termijn de kapvergunningen van te verwijderen bomen worden aangevraagd opdat de 

gemeente tijdig voorbereidingen kan treffen voor de uitvoering begin 2014. 
 
Zoals al gemeld: op www.krekelmeent.nl vindt u meer en uitgebreider informatie. 

Als u naar aanleiding van onze informatie commentaar, vragen of opmerkingen heeft dan horen wij dat  

graag van u. Dit kan via mail groen@krekelmeent.nl, via een briefje of telefonisch. 

De adressen en telefoonnummers van de commissieleden vindt u op de site. 
 
Bewonerscommissie Groenrenovatie Krekelmeent 
 
Piet Kuijper (voorzitter) (KM57) 
 
Edwin Brinkhuis (KM74), Herry Keetelaar (KM82), Joke Krijnen (KM95), Joost Nachbahr (KM64), Piet Pieterse (KM7), 

Peter Prinssen (KM108), Houkje Straver (KM30), Frits Wolfswinkel (KM126), Peter Wolzak (KM26) 
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